



NIA
FA

GROUP



Şirkət haqqında

vΛvΛ

About company

vΛvΛ

О компании



Az

“NAFA Catering” ölkəmizin işə bazarında fəaliyyət göstərən perspektivli şirkətlərdən biridir. 2018-ci ildə yaradılmasına, bazarda yeni olmasına baxmayaraq, ciddi müştəri auditoriyasına sahibdir və hər gün inkişaf etməyə və bu auditoriyanı daha da genişləndirməyə doğru irəliləyir.

“NAFA Catering” olaraq fəaliyyətimizdə əsas prioritet göstərdiyimiz xidmət və yeməklərin yüksək səviyyədə keyfiyyətli olmasıdır. Biz, qida təhlükəsizliyi və gigiyena sahəsində dünyanın ən ciddi nəzarət sistemlərindən olan HACCP (Hazard Analysis and Critical Control Points) prinsiplərinə əməl edərək fəaliyyət göstəririk.

Pəşəkarlıq, məsuliyyət, operativlik, yüksək keyfiyyətli xidmət, uğurlu təşkilatçılıq fəaliyyətimizin əsas missiyasını təşkil edir. Professional komandamız və dünya standartlarına cavab verən müasir texnologiyamızla insanların inam və etibarını qazanmağa, işə şirkətləri arasında nüfuzlu yer tutmağa çalışırıq!

En

“NAFA Catering” is one of the promising companies operating in HORECA market of our country. Despite the fact that our company was founded in 2018, today has a serious customer audience, and every day grows and expands its audience.

Top priority in our business is perfect service and high standards meal. We are working based on the principles of HACCP (Hazard Analysis and Critical Control Point), which is one of the strictest control systems in the world in the field of food safety and hygiene.

Our mission - professionalism, responsibility, efficiency, good qualified service and successful organization. Owing to our professional team and up-to-date technologies that meet world standards, we try to gain people's trust and take an prestigious place in this field!

Ru

“NAFA Catering” — одна из перспективных компаний, работающих на рынке общественного питания нашей страны. Несмотря на то, что наша компания создавалась в 2018 году, на сегодняшний день имеет серьезную клиентскую аудиторию, и с каждым днем растет и расширяет свою аудиторию.

Главным приоритетом в нашей деятельности является безупречное обслуживание и высококачественные блюда. Мы работаем, следуя принципам HACCP (Hazard Analysis and Critical Control Point), который является одной из самых строгих систем контроля в мире в области безопасности и гигиены пищевых продуктов.

Наша миссия - профессионализм, ответственность, оперативность, безупречный сервис и успешная организация. Благодаря нашей профессиональной команде и современным технологиям, соответствующим мировым стандартам, мы стараемся завоевать доверие людей и занять престижное место в данной сфере!

Az

«NAFA Catering» şirkəti hər zaman ən yaxşılardan olmaq üçün çalışır və odur ki, ISO 22000:2018 (Qida Təhlükəsizliyinin İdarəetmə Sistemi), ISO 9001:2015 (Keyfiyyətin İdarə Olunması) və ISO 45001:2018 (İş Sağlamlığı və Təhlükəsizliyi Sistemi) kimi beynəlxalq sertifikatları əldə etməklə öz işində beynəlxalq standartları tətbiq edir.

En

«NAFA Catering» always strives to be among the best qualified companies and receiving such international certificates as ISO 22000:2018 (Food Safety Management System), ISO 9001:2015 (Quality Management) and ISO 45001:2018 (Occupational Health and Safety System) to apply quality management in its work.

Ru

Компания «NAFA Catering» всегда стремится быть в числе лучших и именно поэтому получая такие международные сертификаты, как ISO 22000:2018 (Система управления безопасностью пищевых продуктов), ISO 9001:2015 (Менеджмент качества) и ISO 45001:2018 (Гигиена труда и Система безопасности) применяет в своей работе международные стандарты.



Certificate of Registration NAFA CATERING LLC

Apt. 1, Flat 147, Yeni Gunashli,
Surakhani Dist. AZ 1048, Baku, Azerbaijan

has been assessed and Certified by Otabu Certification Pvt. Ltd.
as meeting the requirements of:

ISO 9001:2015
Quality Management System

For the following scope of activities:
Catering Services

Initial Issue Date: 22 January 2024
Expiry Date: 21 January 2025
Issue / Revision No : 01
(Validity of the certificate is conditionally limited by positive results of surveillance audits and fulfil the conditions set out in the certification agreement which the certified company is committed to undergo)

EA Code: 30
Certificate No:- 0122Q36524
To Verify this Certificate please visit at www.otabucert.com



Otabu Certification Private Limited
Accredited by Standards Council of Canada
55 METCALFE STREET, SUITE 600, OTTAWA, ON K1P 6L5 CANADA
Email:- info@otabucert.com website:-www.otabucert.com

This Certificate of Registration remains the property of Otabu Certification Private Limited and shall be returned immediately upon request



Certificate of Registration NAFA CATERING LLC

Apt. 1, Flat 147, Yeni Gunashli,
Surakhani Dist. AZ 1048, Baku, Azerbaijan

has been assessed and Certified by Otabu Certification Pvt. Ltd.
as meeting the requirements of:

ISO 22000:2018
Food Safety Management System

For the following scope of activities:
Catering Services

Initial Issue Date: 22 January 2024
Expiry Date: 21 January 2025
Issue / Revision No : 01
(Validity of the certificate is conditionally limited by positive results of surveillance audits and fulfil the conditions set out in the certification agreement which the certified company is committed to undergo)

EA Code: 30
Certificate No:- 0122F36724
To Verify this Certificate please visit at www.otabucert.com



Otabu Certification Private Limited
Accredited by Standards Council of Canada
55 METCALFE STREET, SUITE 600, OTTAWA, ON K1P 6L5 CANADA
Email:- info@otabucert.com website:-www.otabucert.com

This Certificate of Registration remains the property of Otabu Certification Private Limited and shall be returned immediately upon request



Certificate of Registration NAFA CATERING LLC

Apt. 1, Flat 147, Yeni Gunashli,
Surakhani Dist. AZ 1048, Baku, Azerbaijan

has been assessed and Certified by Otabu Certification Pvt. Ltd.
as meeting the requirements of:
ISO 45001:2018
Occupational Health & Safety Management System

For the following scope of activities:
Catering Services

Initial Issue Date: 22 January 2024
Expiry Date: 21 January 2025
Issue / Revision No : 01
(Validity of the certificate is conditionally limited by positive results of surveillance audits and fulfil the conditions set out in the certification agreement which the certified company is committed to undergo)

EA Code: 30
Certificate No:- 0122O36624
To Verify this Certificate please visit at www.otabucert.com



Otabu Certification Private Limited
Accredited by Standards Council of Canada
55 METCALFE STREET, SUITE 600, OTTAWA, ON K1P 6L5 CANADA
Email:- info@otabucert.com website:-www.otabucert.com

This Certificate of Registration remains the property of Otabu Certification Private Limited and shall be returned immediately upon request

Dr. Anita Gupta
(Managing Director)



Təcrübəmiz

vΛvΛ

Our experience

vΛvΛ

Наш опыт



Az

Fəaliyyətimizin ilk günündən etibarən peşəkar komandamız, işə sahəsində tətbiq etdiyimiz bilik və bacarıqlarımızın sayəsində, əminliklə, bazarda yeni olsa da, dəyə bilərik ki, təcrübəli şirkətlərdən biri yiq. Odur ki, "NAFA Catering" ilə çalışacaq hər kəs sifarişinin yüksək səviyyədə həyata keçiriləcəyinə arxayın ola bilər!

Adımız keyfiyyətimizdir!

Göstərdiyimiz xidmətin keyfiyyəti ilə qazandığımız müştəri məmnnuniyyəti bizim üçün ən böyük uğurdur! Bu uğuru qorumaq və daha da böyütmək üçün var-gücümüzlə çalışırıq!

En

Thanks to our professional team, gained knowledge and improved skills applied in the field of catering since the first day of our activity, we can confidently say that we are one of the most experienced companies in the market, although we are newcomers. With qualified staff and skills, you can be sure that each stage of the work will be performed with high quality!

Our name is our quality!

Our biggest success is customer satisfaction with the quality of our services! We make every effort to preserve and multiply this success!

Az

Благодаря нашей профессиональной команде, знаниям и навыкам, применяемым в сфере общественного питания с первого дня нашей деятельности, мы можем с уверенностью сказать, что являемся одной из самых опытных компаний на рынке, хотя мы и новички. Имея квалифицированный персонал и навыки, можно быть уверенным, что каждый этап работы будет выполнен высококачественно!

Наше имя – наше качество!

Наш самый большой успех – это удовлетворенность клиентов качеством предоставляемых нами услуг! Мы прилагаем все усилия, чтобы сохранить и приумножить этот успех!



Partnyorlarımız

∨Λ∨Λ

Our partners

∨Λ∨Λ

Наши партнеры



Az

“NAFA Catering” hər zaman müştərilərinin ehtiyaclarını ödəməyə çalışan etibarlı və məsuliyyətli tərəfdaş kimi tanınır. Tərəfdaşlarımızın hər biri öz fəaliyyət sahəsində müəyyən nüfuz qazanıb, kifayət qədər təcrübəyə və ixtisaslı kadrlara malikdir. Bizə göstərdikləri etimad və inama görə hər birinə təşəkkür edirik! Yeni tərəfdaşlarla əməkdaşlığa başlamaqdan isə çox şad olarıq!

En

Company “NAFA Catering” has a reputation of reliable and responsible partner, which always strives to meet the needs of its customers. Each of our partners has gained a certain reputation in its field of activity, has enough experience and has qualified staff. Thank them for their trust placed in us! We will be very glad to start cooperation with new partners!

Ru

Компания “NAFA Catering” имеет репутацию надежного и ответственного партнера, который всегда стремится удовлетворить потребности своих клиентов. Каждый из наших партнеров завоевал определенный авторитет в своей сфере деятельности, обладает достаточным опытом работы и имеет квалифицированный персонал. Благодарим их за оказанное доверие к нам! Мы будем очень рады началу сотрудничества с новыми партнерами!





Dürüstlük

VΛVΛ

Honesty

VΛVΛ

Честность



Az

Əsas fəaliyyət prinsiplərindən olan dürüstlüyə hər zaman əməl etməyə, həyata keçirdiyimiz layihələrimizlə peşəkarlığımızı bir daha sübuta yetirməyə çalışırıq! Etibarlılıq, dürüstlük və şəffaflıq 2018-ci ildən, şirkət yaranandan bəri həmişə nüfuzumuzun və uğurumuzun açarı olub! Yeni əməkdaş və müştərilərin istəklərini böyük məmnuniyyətlə qarşılayıb, onların inamını doğrultmaq yolunda irəliləyirik!

En

We attach the utmost importance to honesty and ethical conduct. Trust, honesty and openness have always been the key to our reputation and success since the company was founded in 2018! We welcome with great pleasure the requests of new customers, employees and move forward on the path of justifying their trust!

Ru

Мы придаем первостепенное значение честности и этичному поведению. Доверие, честность и открытость всегда были залогом нашей репутации и основой успеха начиная с момента основания компании в 2018 году! Мы с большим удовольствием приветствуем запросы новых клиентов, сотрудников и и движемся вперед по пути оправдания их доверия!





Komandamız və nəzarət mexanizmi

VAVA

Our team and
Quality control

VAVA

Команда и
Контроль качества



Az

Komandamız peşəkarlardan ibarətdir və onların hər biri ümumi işə öz töhfələrini verirlər. Peşəkar mütəxəssislər komandamızın fəaliyyətinə daim nəzarət edirlər. Həmçinin mütəmadi olaraq işçilərimiz kurs və təlimlərə qatılaraq bilik və təcrübələrini daha da artırmış olurlar. Bu sahədə olan yenilikləri operativ şəkildə iş prosesimizdə tətbiq edirik.

En

Our team is professionals, each of whom makes a significant contribution to the common cause. Professional specialists constantly manage the activities of our team. Also, our employees regularly participate in courses and trainings, increasing their knowledge and experience. We quickly implement innovations into our work as well

Ru

Наша команда - это профессионалы своего дела, каждый из которых вносит свой весомый вклад в общее дело. Профессиональные специалисты постоянно контролируют деятельность нашей команды. Также наши сотрудники регулярно участвуют в курсах и тренингах, повышая свои знания и опыт. Мы оперативно внедряем инновации в свою работу.





Bakı və bölgələrdə

▼▲▼▲

Baku and other regions

▼▲▼▲

Баку и регионы



Az

Paytaxtın müxtəlif sektorlarında işləyənləri gün ərzində dadlı və faydalı yeməklərlə təmin etməkdəyik. Günügündən böyüyən şirkətimiz bölgələrdə də öz xidmətlərini təklif etməyə, paytaxtdan kənarlarda da öz mətbəxini qurmaq yolunda addımlayır.

En

We provide delicious and full nutrition to many organizations and enterprises of the capital. Our company, which grows every day, is on the way to providing its services in the regions also.

Ru

Мы обеспечиваем вкусным и полноценным питанием многие организации и предприятия столицы. Наша компания, которая растет с каждым днем, находится на пути предоставления своих услуг и в регионах .





Menyularımız

VΛVΛ

Our menu

VΛVΛ

Наше меню





En

The «NAFA Catering» menu is divided into three parts: premium, medium and standard.

Special menus are prepared for educational institutions and events additionally. Our goal is to provide tasty and most importantly healthy food to our customers!

Az

“NAFA Catering”in menyuları premium, medium və standart olmaqla üç yerə bölünür. Təhsil müəssisələri, eləcə də tədbirlər üçün xüsusi menyular tərtib edilir.

Məqsədimiz bizi seçən müştərilərimizə dadlı və ən əsası, sağlamlığa faydalı yeməklər təqdim etməkdir!

Ru

Меню «NAFA Catering» разделено на три части: премиум, среднее и стандартное. Для образовательных учреждений и мероприятий готовятся специальные меню.

Наша цель предоставлять вкусную, а главное, полезную еду нашим клиентам!



**Həm sərfəli, həm də
keyfiyyətli!**

VΛVΛ

**Affordable and
high quality!**

VΛVΛ

**Доступно и
качественно!**





Ru

Why the catering company? Because not all companies have the opportunity to buy quality food at a wholesale price, to cook them in a state-of-the-art kitchen, in compliance with hygienic norms, and to provide their employees with a tasty and useful lunch. For all this mentioned the company needs for additional cost, workforce and facility. The most profitable option - cooperation with the catering company.

Az

Niyə keytering şirkəti? Çünki heç də bütün müəssisələrin keyfiyyətli ərzaqları topdan satış qiymətinə əldə edib, yüksək texnologiya ilə təchiz edilmiş mətbəxdə gigiyenik norma daxilində hazırlayaraq işçilərini dadlı, sağlam naharla təmin etmək kimi imkanı yoxdur. Bütün bunlar üçün həmin müəssisə böyük əmək və maddi vəsait xərcləməlidir. Elə ən sərfəli seçim keytering şirkəti ilə əməkdaşlıq etməkdir.

En

Почему кейтеринговая компания? Потому что не все компании имеют возможность покупать качественные продукты питания по оптовой цене, готовить их на оборудованной по последнему слову техники кухне, с соблюдением гигиенических норм, и обеспечивать своих сотрудников вкусным и полезным обедом. Для всего этого предприятию необходимо потратить много труда и денег. Самый выгодный вариант – сотрудничество с кейтеринговой компанией.



Ərzaq təhlükəsizliyi!

VΛVΛ

Safety of food products!

VΛVΛ

Безопасность пищевых
продуктов!



Az

Əksər müəssisələrdə qida zəhərlənmələri hallarına tez-tez rast gəlirik. Çünki onlarda düzgün ərzaq seçimi və saxlanılma qaydalarına əməl edəcək mütəxəssislər və şərait yoxdur. Keyterinq şirkəti ilə əməkdaşlığın daha bir üstünlüyü məhz ərzaq təhlükəsizliyidir!

En

In most establishments, we often encounter cases of food poisoning. Because they do not have the experts and the conditions to comply with the rules of the right choice and storage of products. Another advantage of cooperation with the catering company - food safety!

Ru

В большинстве заведений мы часто сталкиваемся со случаями пищевых отравлений. Потому что у них нет специалистов и условий для соблюдения правил правильного выбора и хранения продуктов. Еще одно преимущество сотрудничества с кейтеринговой компанией – безопасность пищевых продуктов!





“NAFA CATERİNG”in üstünlükləri

VΛVΛ

Advantages of
“NAFA CATERİNG”

VΛVΛ

Преимущества
“NAFA CATERİNG”



Az

Yüksək keyfiyyətli ərzaq məhsullarının seçilməsi, düzgün saxlanması və istifadəsi, şirkətin müvafiq dövlət orqanlarından alınan rəsmi icazələri, İSO sertifikatına sahib olması, gigiyena qaydalarına və ərzaq təhlükəsizliyinə xüsusi diqqət yetirməsi, əməkdaşlıq etdiyi şirkətlər və əlbəttə ki, peşəkar komanda və müasir texnologiyaya sahib mətbəxi onun üstünlükləri və seçim üçün ən önəmli meyarlarıdır!

En

Proper storage and use of high-quality foodstuffs, official permits which company obtained in the relevant government bodies, ISO certification, special attention to the procedures of hygiene and food safety, professional team and modern kitchen technology - these are the advantages and the most vital criterion of choice!

Ru

Правильное хранение и использование высококачественных продуктов питания, официальные разрешения компании, полученные в соответствующих государственных органах, сертификация ISO, особое внимание к правилам гигиены и безопасности пищевых продуктов, профессиональная команда и кухня с современными технологиями – это преимущества и важнейший критерий выбора!



- Peşəkar komanda
- Professional team
- Профессиональная команда



- Yüksək keyfiyyətli xidmət
- High Quality Service
- Высококачественное обслуживание



- İşə sahəsində zəngin bilik və təcrübə
- Extensive experience and knowledge in HORECA sector
- Богатый опыт и знания в области кейтеринга



- Peşəkar mütəxəssislər tərəfindən ciddi nəzarət edilən qida məhsulları
- High-end products whose quality is controlled by professionals
- Продукты питания, строго контролируемые квалифицированными специалистами



- Bir neçə menyü seçmək imkanı
- Menu options
- Возможность выбора нескольких меню



- ISO 22000:2018, ISO 9001:2015 və ISO 45001:2018
- ISO 22000:2018, ISO 9001:2015 and ISO 45001:2018
- ISO 22000:2018, ISO 9001:2015 и ISO 45001:2018



- Ərzaq təhlükəsizliyi
- Food safety standards
- Безопасность пищевых продуктов



"Almaz Park" M17, Zərdabi küçəsi 74
Bakı, Azərbaycan, AZ1141
info@nafa.az
www.nafa.az

NAFA Group

